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 جشنواره فرهنگی - ورزشی 
»المپیک و کودکان«

در دومین روز از هفته المپیک و ورزش های 
همگان��ی، بی��ش از 100 ک��ودک ب��ه همراه 
خانواده های خود در کمیته ملی المپیک حاضر 
شدند تا در جشنواره ورزشی المپیک و کودکان 
ش��رکت کنند. این برنامه از ساعت 9 یکشنبه 
در کمیت��ه ملی المپیک آغاز ش��د و کیومرث 
هاشمی و ش��اهرخ شهنازی، رئیس و دبیرکل 
کمیته ملی المپیک به همراه دکتر علی مجدآرا، 
رئیس فدراسیون ورزش های همگانی در محل 
برگزاری برنامه حاضر شدند و در پایان جوایزی 

به کودکان شرکت کننده اهدا کردند.

تست پزشکی پروپیچ برای حضور 
در استقلال

مس��ؤول کمیت��ه نقل وانتقالات اس��تقلال 
می گوید پی��ش از این با بازیکن کروات به توافق 
رسیده اند و در صورتی که تست پزشکی او تایید 
شود با او قرارداد می بندند. علی نظری جویباری 
درباره حضور بازیکن ک��روات در این تیم گفت: 
پروپیچ  وارد تهران ش��ده و در تس��ت پزش��کی 
تیم ش��رکت می کند. با او پیش از این به توافق 
رسیده ایم و حتی رضایتنامه اش صادر شده است. 
وی ادامه داد: اگر او در تست های پزشکی موفق 
و س��لامتش تایید ش��ود با او قرارداد می بندیم. 
جویباری همچنین درب��اره یعقوب کریمی نیز 
اظهار کرد: او ب��ه اصفهان رفته تا رضایتنامه اش 
را دریاف��ت کند و بزودی به ته��ران بازمی گردد. 
مسؤول کمیته نقل وانتقالات استقلال در پاسخ به 
این سوال که شنیده می شود بین او و افشارزاده 
دلخوری به وجود آمده، خاطرنشان کرد: با کسی 
قهر نیستم و از کس��ی هم دلخوری ندارم. تمام 
این صحبت ها شایعه است. او در پایان تاکید کرد: 
بیک زاده در استقلال ماندنی شد اما صادقی باید 

از تیم ما برود.

 PSG رد پیشنهاد نجومی 
برای جذب رونالدو

نش��ریه »روتانا«، نزدیک به مالکان قطری 
باشگاه پاری س��ن ژرمن فاش کرد رئال مادرید 
پیش��نهاد 120 میلیون یوروی��ی PSG برای 
ج��ذب رونالدو را رد کرده اس��ت.4 جولای بود 
که خبر س��فر فلورنتینو پرس، رئیس باش��گاه 
رئال مادرید به قطر و ملاقات او با مالکان باشگاه 
پاری سن ژرمن در آن کشور بازتاب وسیعی در 
رس��انه های اسپانیایی داشت. با اینکه به صورت 
رسمی، هدف از این سفر اعلام نشده بود اما در 
اسپانیا یکی از اهداف رئیس باشگاه رئال مادرید 
از ملاقات با مالکان قطری PSG، مذاکره برای 
فروش رونالدو عنوان شد. پس از گذشت تقریبا 
3 هفته از آن ملاقات، روز گذشته نشریه روتانا 
به نقل از منابع نزدیک به باشگاه پاری سن ژرمن 
ف��اش کرد در جری��ان آن ملاقات، قطری ها به 
پرس پیشنهادی 120 میلیونی برای به خدمت 
گرفتن کریستیانو رونالدو ارائه دادند که بلافاصله 
از سوی رئیس باشگاه رئال مادرید رد شده است. 
در آن مقطع، مالکان PSG قصد داشتند با خرید 
رونالدو، زمینه پیوستن زلاتان به میلان را فراهم 
کنند اما به هدف خود نرسیدند. پاری سن ژرمن 
مدت هاست که در پی جذب رونالدو است و حالا 
که محرومیت های مالی این باشگاه نیز از سوی 
یوفا تعلیق ش��ده، مشکلی هم برای هزینه های 

نجومی در بازار نقل وانتقالات ندارد.

 پدیده جوان لاماسیا
هدف جدید گوآردیولا

سرمربی اسپانیایی باواریایی ها قصد بازگشت 
ب��ه خانه قدیمی اش را دارد تا یکی از محصولات 
آکادمی تیم پیش��ین خ��ود را به خدمت بگیرد. 
نش��ریه مارکای اس��پانیا نوشته اس��ت نگاه پپ 
گوآردی��ولا دوب��اره به لاماس��یا، آکادمی فوتبال 
باشگاه بارسلونا دوخته شده است و او می خواهد 
یکی دیگر از بازیکنان مس��تعد این آکادمی را به 
خدمت بگیرد. گوآردیولا که 2 سال پیش تیاگو 
آلکانتارا، یکی از بازیکنان پرورش یافته لاماس��یا 
را ب��ا خود به بایرن مونیخ برد، حالا یکی دیگر از 
بازیکنان این آکادمی با ن��ام آداما ترائوره دیارا را 
هدف گرفته اس��ت. آداما بازیکنی 19 ساله است 
که در حال حاضر برای تیم بارس��لونای B بازی 
می کن��د و البته 2 بار هم س��ابقه بازی برای تیم 
اصلی باشگاه بارسلونا را دارد. این بازیکن که رگ 
و ریش��ه اش مربوط به کش��ور مالی است، سال 
2004 و در 8 سالگی به آکادمی لاماسیا پیوست 
و برای مدت کوتاهی هم در رده جوانان باش��گاه 
اوسپیتالت اسپانیا که شهر زادگاهش هم هست، 
بازی کرد. آداما که س��ابقه بازی در تمام رده های 
پایه فوتبال اسپانیا را هم دارد، 2 فصل پیش در 
ماه نوامبر برای تیم اصلی باشگاه بارسلونا به میدان 
رفت. او در دقیقه 82 بازی بارس��ا برابر گرانادا که 
با پیروزی 4 بر صفر کاتالان ها خاتمه یافت، جای 
نیمار را گرف��ت و 3 روز پس از آن هم به عنوان 
جانشین سسک فابرگاس در دقیقه 82 بازی بارسا 
- آژاکس در مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا، 

اولین بازی بین المللی  اش را انجام داد.

چراغ سبز تاج به بی قانونی…
پس از درخواست فدراسیون فوتبال مبنی بر 
تسویه حساب باشگاه ها، عدم حق شرکت  باشگاه ها 
در رقابت ه��ای پانزدهمین دوره لیگ برتر و منع 
ارائ��ه خدمت به این باش��گاه ها، رئیس س��ازمان 
لیگ دس��ت به اقدامی عجیب زد. مهدی تاج در 
نامه ای به رؤس��ای هیات های فوتبال درخواست 
ک��رد که قرارداد تمام بازیکن��ان لیگ برتری را با 
باشگاه هایش��ان ثبت کنند.  این در حالی بود که 
پس از نامه اس��دی به منظور من��ع ثبت قرارداد 
بازیکنان تیم ه��ای بدهکار، س��ازمان لیگ تنها 
حدود یک هفته در راستای اجرای قانون و مقابله 
با بی قانونی دوام آورد. تاج ضمن عدم پافش��اری 
بر ممانعت از ارائه خدمت به باش��گاه های بدهکار 
تصمیم گرفت با توجه به محدود بودن زمان نقل و 
انتقالات، قرارداد بازیکنان ثبت شود اما باشگاه های 
بدهکار قبل از شروع لیگ باید با حضور در کمیته 
انضباطی پاس��خگو باش��ند.  درحالی که دبیرکل 
فدراس��یون فوتبال تاکید کرده بود 11 باش��گاه 
بدهکار فوتبال ایران نباید تا تسویه حساب کامل 
فعالیت باشگاهی داشته باشند و بنابراین سازمان 
لیگ از ارائه خدمات به این باشگاه ها منع می شود.
این 11 تیم ش��امل باشگاه های پرسپولیس، 
استقلال، س��پاهان، ذوب آهن، اس��تقلال اهواز، 
گسترش فولاد، پیکان، نفت و ملوان، تراکتورسازی 
می شود که براساس نامه علیرضا اسدی نمی توانند 
فعالیت کنند. 13 باش��گاه حاضر در لیگ برتر به 
20۵ نف��ر بدهکار بوده و بای��د در مجموع مبلغ 
312/۶10/443/19۷ ری��ال پرداخت کنند. این 
تصمیم فدراس��یون فوتبال نقط��ه عطفی برای 
تسویه حساب باشگاه های بدهکار است. اینکه این 
تصمیم چقدر جدی بوده یا اینکه تنها بلوف برای 
تبلیغ رس��انه ای اجرای قانون باشد،  این سازمان 
لی��گ بود که به عنوان اولین نه��اد تاب نیاورد تا 
در این راس��تا همکاری ه��ای لازم را انجام دهد. 
تاج تصمیم گرفت مجوز ثب��ت قرارداد بازیکنان 
تیم ه��ای بده��کار را صادر کند،  هم��گان نیز به 
خوبی می دانند که امکان تسویه حساب میلیاردی 
تیم های بدهکار وجود ندارد و در این بین بدهی  
میلیاردی سرخابی ها در صدر جدول قرار دارد. در 
فوتبال حرفه ای دنیا هرگز مجوز شرکت تیم های 
بدهکار در لیگ داده نمی شود و حتی در این راستا 
از ثبت قرارداد بازیکنان تیم های بدهکار ممانعت 
به عمل می آید. فوتبال ایران سال هاست از مسائل 
بس��یاری رنج می برد،  فصول لیگ برتر حرفه ای 
فوتب��ال ایران به 1۵ رس��یده اما به هیچ وجه این 
لی��گ معنا و مفهوم حرفه ای را به خود نمی بیند. 
مسؤولان پشت سر هم صندلی های ریاست را به 
یکدیگر داده اند اما هیچ تصمیم صریح و قاطعی 
برای مقابله با بی قانونی وجود ندارد و هیچ اراده ای 
برای اجرای قانون دیده نمی شود، باید منتظر ماند 
و دی��د آقایانی که پرچمدار اجرای قانون و مبارزه 
با فساد و بی قانونی هس��تند این بار مانع حضور 

تیم های بدهکار در لیگ پانزدهم خواهند شد؟

 استقلال مظلومی
کند در دفاع، بی آزار در حمله

حضور همزمان عم��ران زاده و حاج محمدی 
ک��ه محتمل تری��ن زوج خط دفاعی اس��تقلال 
اس��ت باعث می ش��ود تا اس��تقلال خط دفاعی 
کندی در اختیار داشته باشد که مطمئنا همین 
موضوع به اضافه این نکته که رحمتی دروازه بان 
موفقی بر روی خط و نامطمئن در خروج هاست، 
 باعث می ش��ود مرکز دفاع اس��تقلال تبدیل به 
پاشنه آش��یل این تیم شود البته نباید فراموش 
ک��رد که مجیدی و فخرالدینی دو مدافع کناری 
اس��تقلال نیز در فاز دفاعی بس��یار ضعیف تر از 
فاز هجومی هس��تند که این ضعف خط دفاعی 
استقلال را آس��یب پذیرتر خواهد کرد. استقلال 
اما در خط میان��ی مهره های تاثیرگذار و موثری 
در اختیار دارد؛ ابراهیمی، چشمی و کرار جاسم 
3 عنصر اصلی اس��تقلال در خط میانی خواهند 
بود ک��ه با حضور بازیکنانی مانند اس��ماعیلی و 
خرس��ندنیا کم نام و نشان که عملکرد مطلوبی 
در بازی های دوستانه داشتند مظلومی حداقل در 
این منطقه از زمین احساس ضعف نداشته باشد 
که این موضوع البته مشروط به در اختیار داشتن 
کراری آرام و بی حاشیه است اما شاید بزرگ ترین 
مشکل استقلال این فصل پیش از جذب مهاجم 
کروات عدم حضور بازیکنی شش��دانگ در خط 
حمله باش��د. سجاد شهباززاده تنها بازیکن موثر 
استقلال در این منطقه از زمین است و مطمئنا 
کادر فنی استقلال به خوبی می داند که برهانی، 
انص��اری، برزای، کریمی و... هیچ کدام بازیکنانی 
برای حضور در ک��ورس قهرمانی نخواهند بود و 
در صورت عدم حضور شهباززاده آبی پوشان تیمی 
بس��یار بی آزار و قابل مهار خواهند بود. استقلال 
لیگ پانزدهم اما نیمکت مطمئنی نیز در اختیار 
ندارد و مظلومی مش��اوران قاب��ل اعتمادی روی 
نیمکت کنار خود نمی بیند. مجید صالح تنها مهره 
فنی نیمکت استقلال است و مطمئنا مشاوره های 
نوازی، دین محمدی و مجیدی در حساس ترین 
لحظ��ات فصل ب��رای مظلومی که خود س��ابقه 
تصمیمات اشتباه در روزهای مهمی را در کارنامه 

خود دارد، سخنانی قابل اتکا نخواهد بود.

سازمان لیگ اخبار

باربد بهراد: پس از اتفاقات دیپلماتیک در وین خیلی 
از اهال��ی فوتبال دلخوش به ای��ن موضوع بودند که 
بزودی پول های بلوکه ش��ده ایران توس��ط فیفا آزاد 
می ش��ود اما حالا وزیر ورزش خبر غافلگیرکننده ای 
را مخابره می کند. فدراس��یون فوتبال هیچ علاقه ای 
به اطلاع رس��انی درباره بازگشت پول های بلوکه شده 
فیفا به اصحاب رسانه ندارد اما قطعا حرف های وزیر 
ورزش را باید جدی تلقی کرد و مس��تند دانستش. 
ترجیع بند مصاحبه های علی کفاشیان در این چند 
ساله یک حرف بوده است؛ پول نداریم! این بی پولی ها 
برای فدراس��یونی ک��ه از منابع مختل��ف می تواند 
درآمدزایی کند کمی  گنگ و گیج کننده اس��ت اما 
کفاش��یان همواره تاکید کرده که به خاطر تحریم ها 
بخش اعظمی از پول های فیفا به دس��ت ما نرسیده 
است. پس از اینکه هفته قبل خبر توافق هسته ای از 
وین مخابره شد، اهالی فوتبال منتظر شنیدن اخبار 
خوشایند از سوی رئیس فدراسیون فوتبال بودند اما 
کفاش��یان که کاملا مشخص است هیچ علاقه ای به 
بازکردن این موضوع ندارد، در مصاحبه با چند پایگاه 
خبری و خبرگزاری به صورت تلویحی عنوان کرد به 
این زودی ها این پول ها به دست فدراسیون نمی رسد 
و باید همچنان روند خودش را طی کند. از آنجا که 
اصولا رئیس فدراسیون فوتبال یک فرد بانکی است 
که پیش از این ریاس��ت بخش ارزی بانک مرکزی را 
برعهده داشت، اطلاعات او در این باره کاملا صحیح و 
درست است. از سویی او با توجه به تخصصش از همه 
راه های موجود برای ارس��ال پ��ول از خارج به داخل 
کشو مطلع است اما هیچگاه هیچ خبری روی سایت 
فدراسیون فوتبال قرار نگرفت که دست کم بخشی از 
پول های بلوکه شده فدراسیون فوتبال از سوی فیفا به 
دست این نهاد رسیده اس��ت. پاداش صعود به جام 
جهان��ی حدودا مبلغی نزدیک ب��ه 10 میلیون دلار 
می ش��ود که طبق قانون باید دقیقا یک سال قبل به 
حساب فدراسیون فوتبال ریخته می شد. پیش از این 
هم فیفا باید مبالغ جداگانه ای را به فدراسیون فوتبال 
ایران پرداخت می کرد. حتی حضور بلاتر در تهران و 
دیدار او با مدیران بالادستی و حتی رئیس جمهور این 
دلخوشی را به وجود آورد که به پول های بلوکه شده 
دست پیدا می کنیم؛ پولی که عین حق مسلم ما بوده 
و است و وظیفه فدراسیون فوتبال بود خیلی پیش تر 

از اینها دنبال این حقش بدود.

حرف های جدید وزیر ورزش درباره پول ها ■
این��ک وزیر ورزش ب��ه صراح��ت می گوید این 
پول ها خیلی وقت پیش به دست فدراسیون فوتبال 
ایران رس��یده! وزیر ورزش و جوانان با اشاره به اینکه 
بخش عظیمی از پول های بلوکه شده فوتبال ایران با 
رایزنی های صورت گرفته به کشور بازگشته، تصریح 
کرد: از این مقدار تقریبا یک میلیون دلار دیگر باقی 
مان��ده که با رایزنی ها و مذاکرات در حال بازگش��ت 
به کش��ور اس��ت. محمود گودرزی با اش��اره به 10 
میلیون دلار پول های بلوکه ش��ده ای��ران در جریان 
صعود تیم ملی فوتبال ب��ه جام جهانی برزیل گفت: 
 تاکنون بخش عظیمی از ای��ن پول ها با رایزنی های 
صورت گرفته به کش��ور بازگشته است. وزیر ورزش 
و جوان��ان در ادام��ه با بیان اینکه بلوکه ش��دن 10 
میلیون دلار س��هم ایران از فوتب��ال ارتباط چندانی 
با قضیه تحریم ها نداش��ته است، گفت: از این مقدار 
تقریبا یک میلیون دلار دیگر باقی مانده اس��ت که با 
رایزنی ها و مذاکرات در حال بازگشت به کشور است. 
گودرزی همچنین درباره قول رئیس جمهور پیرامون 
تخصیص اعتبار ویژه به آماده سازی تیم های ورزشی 

برای حضور در مسابقات المپیک آتی به خانه ملت 
گفت: قرار است بعد از قول رئیس جمهور، درخواستی 
را به صورت مکتوب به ایش��ان ارائه کنیم تا سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کش��ور از ردیف های مربوطه، 
اعتب��اری را برای آماده س��ازی تیم های ملی جهت 
حضور در بازی های المپیک در اختیار وزارت ورزش 

و جوانان قرار دهد.
فدراسیون باید پاسخگو باشد ■

ح��الا بای��د از علی کفاش��یان پرس��ید در طول 
یک س��ال چگونه مبلغی نزدیک به 9 میلیون دلار و 
به عبارتی 2۷ میلیارد تومان به فدراس��یون از سوی 
فیفا تزریق ش��ده  و با توجه به منابع دیگر درآمد ها 
مثل حق پخش تلویزیونی فص��ل قبل، درآمدهای 
س��ازمان لیگ و همچنین قرارداد با اسپانس��رهای 
فدراسیون، کماکان بی پولی در این نهاد حرف اول را 
می زند! به طور حتم فدراسیونی که طبق آمار، یکی 
از گرانقیمت ترین مربیان حال حاضر فوتبال آسیا را 
در اختیار دارد، آنچنان هم بی پول نیست اما تاکتیک 
علی کفاش��یان برای پایین آوردن انتظارات همین 
حربه پول نداریم اس��ت. با توجه به افش��اگری وزیر 

ورزش حالا باید در مجمع بعدی فدراسیون فوتبال 
به صورت دقیق صورت های مالی را بررس��ی کرد تا 
مش��خص شود واقعا فدراسیون فوتبال سال 93 را با 
بی پولی محض پش��ت سر گذاشته  یا این پول ها در 

حساب این نهاد بوده است.
ش��اید هم لازم است تا حسابرسی دقیق صورت 
بگیرد پول بلوکه ش��ده دقیقا چه زمانی وارد کش��ور 
ش��ده و در این مدت در کدام حس��اب قرار داش��ته 
است. مبلغی نزدیک به 9 میلیون دلار رقمی نیست 
که بش��ود آن را در گاوصندوق فدراس��یون فوتبال 
پنهان کرد و به صورت قط��ره ای حقوق کی روش و 
دستیارانش را پرداخت کرد! این وظیفه رسانه هاست 
ت��ا در این باره پرسش��گر باش��ند. با یک حس��اب 
سرانگش��تی می توانید حساب کنید اگر 2۷ میلیارد 
تومان در یک حس��اب داخلی خوابانده ش��ود، سود 
بانکی اش در طول یک س��ال چقدر می ش��ود. کسی 
فدراسیون علی کفاشیان را متهم به اختلاس و ارتشا 
نمی کند اما خوب است وقتی تناقض در حرف ها دیده 
می شود، برای از بین بردن ابهامات، به صورت دقیق 

حسابرسی و مهم تر از آن اطلاع رسانی کرد.

مراسم بهترین های چهاردهمین دوره  لیگ برتر 
فوتبال ایران انجام ش��د اما این بار نیز همانند سال 
گذش��ته انتقادها و ش��ائبه های تمام نشدنی درباره 
منتخب ها بر سر زبان ها افتاده است. هر ساله نه تنها 
در ایران بلکه در تمام کش��ورهای دنیا و در راس آن 
فیفا، AFC و کنفدراس��یون های مختلف قاره های 
دنیا، دست به انتخاب بهترین های فوتبال می زنند؛ 
انتخاب هایی که قطعا ملاک های آن مشخص و آرا 
نیز پس از ش��مارش قابل ردیابی و انتش��ار است و 
به تبع آن تمام شائبه های پیرامون آن نیز قابل رفع 
اس��ت. صرف اینکه این ملاک ه��ا در هر قاره ای چه 
باشد، اما قطعا روند کار در مبنا کاملا مشابه، تعریف 
ش��ده و شفاف است. شنبه شب در برج میلاد تهران 
نیز بهترین های چهاردهمین دوره  لیگ برتر فوتبال 
ایران در تمام بخش ها انتخاب شدند، انتخابی که گویا 
براساس نظرسنجی های انجام شده توسط سازمان 
لیگ بوده و افراد مختلفی در این نظرسنجی شرکت 
کرده اند. اما نکته قابل تامل و توجه در این انتخابات 
شائبه هایی است که همواره پس از آن در مورد نحوه  
رسیدن به نام بهترین ها ایجاد شده و می شود. اینکه 
چه کسانی در این نظرسنجی شرکت کرده اند و آرای 
افراد و اشخاص چه بوده است نکته  مبهمی است که 
به این شائبه ها دامن زده است. در سراسر دنیا پس 
از انتخاب برترین ها همواره اسامی افراد رأی دهنده و 
نیز آرای آنها مشخص می شود تا هیچ شائبه و نقطه 
تاریکی برای ایجاد گمانه زنی ها پیش نیاید چرا که هر 
تصمیمی در این رابطه به دلیل حساسیت با نظرات 
مختلفی مواج��ه خواهد بود. به همی��ن دلیل رویه 
جهانی این اس��ت که با انتشار لیستی، اسامی افراد 
رأی دهنده و نظرات آنها در رسانه ها منتشر می شود 

تا همگان بدانند این انتخاب ها به صورت کاملا شفاف 
و به  دور از هر گونه خدش��ه ای معرفی ش��ده اند. در 
این راس��تا به نظر می رس��د برای حل ش��ائبه های 
موجود پس از معرفی برترین های فوتبال ایران نیز 
یک بار برای همیش��ه و برای پای��ان دادن به حرف 
و حدیث های پیرامون این انتخاب ها باید س��ازمان 
لیگ برتر فوتبال ایران طی اقدامی اس��امی افرادی 
که در این انتخابات ش��رکت داشته اند و آرای آنها را 
منتشر کند تا هیچ حرف و حدیثی در این رابطه باقی 
نماند، موضوعی که شیوه ای متداول و مرسوم است و 
حتما هم به شفاف سازی انتخاب برترین های فوتبال 
ایران کمک خواهد کرد. اینکه چرا چنین اتفاقی در 
موضوع انتخ��اب برترین های فوتبال ایران نمی افتد 
نکته ای اس��ت که مسؤولان فدراس��یون و سازمان 
لیگ فوتبال ایران باید به آن پاسخ دهند. امیدواریم 
روزی فرا برس��د که این رویه بین المللی در انتخاب 

برترین های فوتبال ایران نیز رعایت شود تا علاوه بر 
شفافیت انتخاب ها، اعتماد و اعتبار این نوع مراسم نیز 

در فوتبال ایران دوچندان شود.
اعتراض منصوریان به جوایز بهترین های لیگ ■

علیرضا منصوریان یک روز بعد از تماس اعضای 
س��ازمان لیگ مبنی بر انتخابش به عنوان بهترین 
سرمربی فصل، ش��اهد اهدای این جایزه به حسین 
فرکی، س��رمربی س��پاهان بود. قرار بر این بوده که 
برگزارکنندگان مراس��م برای تولید ویدئوی جایزه 
بهترین س��رمربی از منصوریان فیلم��ی بگیرند اما 
این اتف��اق هرگز رخ نداد چرا ک��ه ظاهرا تغییراتی 
در توزیع جوای��ز رخ می دهد و در نهایت این جایزه 
به حس��ین فرکی می رسد که با س��پاهان قهرمان 
ایران شده اس��ت. این جایزه، یکی از جنجالی ترین 
بخش های توزیع جوایز امسال است که البته با اتهام 
مهندسی شدن مواجه شده اس��ت. در این مراسم، 

عنوان بهترین هافبک به آندرانیک تیموریان رسید 
حال آنکه بهترین بازیکن انتخابی )قاسم حدادی فر( 
هم یک هافبک است. منصوریان در پاسخ این اتفاق 
می گوید: ش��ب، ش��ب تعامل بود. آقای تاج طوری 
برنامه ریزی کرد که دل همه را به دس��ت بیاورد اما 
از آنها می خواهم طوری کار نکنند که به شعور مردم 

توهین شود.
او ک��ه از ای��ن ماج��را ناراحت اس��ت، دوس��ت 
دارد بیش��تر رس��انه ها در این باره بنویسند که آیا 
بهترین ه��ای فصل پی��ش، او و یحیی گل محمدی 
بوده اند یا حس��ین فرکی که البته دومین قهرمانی 
خود را به دس��ت آورد. منصوریان می گوید: در 2-3 
نکته من انتقادات ش��دیدی به انتخاب ها دارم؛ اول 
اینکه علیرضا فغانی که فینال جام ملت های آس��یا 
را س��وت زده چ��را نباید در جمع بهتری��ن داوران 
انتخاب ش��ود؟  هرچند که خودش مصاحبه کرده و 
گفته چون علیه تاج حرف زده به این مراسم دعوت 
نشده که همین مساله برای من سوال ایجاد کرد که 
فغانی کجاست؟ معیار انتخاب بهترین هافبک لیگ 
چیس��ت؟ خود من در پست هافبک بازی می کردم 
و آیا برای انتخ��اب بهترین هافبک معیار پاس گل 
مطرح نبوده است؟ آیا کیفیت بالای بازیکن مطرح 
نبوده؟  آیا نباید الگوی صحیح درست کنیم؟ ایمان 
مبعل��ی 43 بازی برای نفت انج��ام داده و بالای 20 
پاس گل داده است. از طرف دیگر تیمش جزو 8 تیم 
برتر آسیاس��ت و در لیگ سوم شده و به فینال جام 
حذفی هم صعود کرده اس��ت. آیا نباید گلسازترین 
هافبک لیگ به عنوان بهترین هافبک انتخاب شود؟ 
این مساله برای من جای س��وال زیاد دارد و جالب 

اینجاست که مبعلی حتی جزو کاندیداها هم نبود. 

تناقض در مقدار پول های بلوکه شده فدراسیون توسط فیفا

9 میلیون دلار فوتبال چه شد؟

سؤال های تکراری بعد از انتخاب بهترین های فوتبال ایران

لابی یا نظرسنجی واقعی

استقلال


